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Zápis z jednání výboru oddílu pozemního hokeje při TJ Mnichovice    

Dne: 13. 12. 2020 

Přítomni: Josef Slavíček (Pepa), Jan Veverka (Honza), František Buršík (Franta), Jakub Žvejkal 

(Jakub),  

Projednávané body:           

 

1. Výměna pozemků 

Město vymění pozemky s Mirkem Vodenkou pod bývalou kabinou za pozemky před Krčmou. 

Bude nutné asi uzavřít dlouhodobou nájemní smlouvu. 

Směnu pozemků mezi TJ a Kronusovými budeme muset zprocesovat a zaplatit náklady sami, město se 

k tomu nemá. 

 

2.  Sekretář v rámci Programu rozvoj klubů, kategorie Lvice 

Marek Matějovský připravil podklad pro žádost o příspěvek. Honza doplní chybějící část a odešle na 

svaz. 

 

3. Členské příspěvky  

Aktuální stav pošle Franta. 

 

4. Výročí 80 let oddílu pozemního hokeje v roce 2021 

Na příští jednání výboru bude pozván marek matějovský, aby připravil program a ujal se organizace. 

 

5. Kondiční trenér 

Pepa spolu s Tomášem Babickým s ohledem na neuspokojivý fyzický stav našich hráčů a hráček 

navrhují angažovat kondičního trenéra. Ten by se zaměřil na rozvoj posílení jádra těla (core), 

kompenzačních cvičení, rozvoj správné techniky běhu. Tím by se předcházelo bolestem kyčlí, kolen, 

zad a zlepšila by se obratnost hráčů. 

Navrhují Marka Bradu, který již s oddílem spolupracuje. Spolupráce by se rozšířila na U15, dorostenky 

a U12.  

Výbor si je vědom přínosů kondičního trenéra, avšak z rozpočtu s ohledem na nepříznivý výhled 

příjmů je hradit nelze a celé náklady na hráče přenést za této situace také není vhodné.  

Výbor se záměrem kondičního trenéra souhlasí, ale za podmínky přenesení čísti nákladů (50%) na 

hráče. Do cílové skupiny výbor navrhuje zařadit i U10. S předkládaným navýšením odměny Bradovi 

bude nutné pak propočítat, zda náklady na hlavu budou nižší než bez U10. 

 

Zapsal: Jakub  


